
Dagsorden 
Skolebestyrelses-
møde 
Onsdag d. 24/4 2024 
kl. 17:30 – 19:30 
Lokale: A20-21 

Mødedeltagere: 
Lars Peters 
Jilali Daf  
Mette Byriel 
Catharina Hjelmfort 
Naheed Ahktar Minas  
Arushi Bains (elevråd) 
Mikolaj Przbylowski 
(elevråd) 
Kasper Bjerring (B&U) 

Tina Bjørnskov (TO) 
Pia Fohlmann (PH) 
René Aistrup (RA) 
Janne Kiilerich (JK) 
Rie Hedegaard (RIH)  
 
 

 

Deltog ikke:  Mikolaj, Arushi, Catharina, Lars 
Referent: JK 
 

Pkt. Form Tid Indhold 

1 O 20 min. 

Meddelelser fra 

- Formanden 
Ingen informationer 
- Skole- & SFO-ledelsen 
- Ishøj-Pay er kommet godt i gang. Der er forhåbninger om 
gode muligheder fremadrettet.  
- Prøveperioden for 9. klasserne går i gang. Skriftlige prøver 
starter d. 2. maj. Karameldagen er d. 17. maj, og derefter 
påbegynder de mundtlige prøver.  
- Gildbroskolen skal udlåne lokaler til daginstitutioner, og det 
træder i kraft d. 1. maj, hvor Ørnebo påbegynder lokaleudlånet.  
- Skolefest for 6.-9. årgang bliver afholdt d. 25. april. Det er 
elevrådet, der har arrangeret festen i samarbejde med 
personalet. Dejligt initiativ.  
- 6. juni bliver der afholdt et elevarrangement for 0.-5. klasse 
- Redegørelse er tilsendt til STUK ift. parallelsamfund og 
kvalitetstilsyn. Tilbagemeldingen fra STUK er, at vi ikke er 
udtaget til tilsyn om parallelsamfundspoblematikker, men 
derimod kvalitetstilsyn. 
- Elevrepræsentanter 
Ikke tilstede 
- Medarbejderrepræsentanter 
- Personalet glæder sig til skolefesten, som har fyldt en del på 
den gode måde.  
- 1A er blevet nummer 3 i kartondysten. Klassen får præmier 
torsdag d. 25. april.  
- Vestforbrændingen og naturfagsvejlederne i kommunen har 
et godt samarbejde, som vi bliver rost for. Virksomheder fra 
lokalområdet vil gerne bakke op.  
- Fagfordelingen er startet op.  
- Mini-opfinderdag er blevet afviklet for 3.-klasserne 
- Aprilbørnene er startet op og befinder sig i SFO-en.  



- Sanddagen bliver i år afholdt kun for Gildbroskolen. 
”Gildbrosanddag” er d. 25. juni. 
- B&U-repræsentant 
- Ishøj Skoleforum har diskuteret skærm- og mobilbrug i 
skolerne. Umiddelbart er der ikke tanke om regelsæt fra 
kommunal side. Det virker, som om skolerne selv tager 
problematikken alvorligt. Der tales ind i en glidende overgang 
om en kulturændring.  
- De årlige budgetforhandlinger fra kommunen er så småt i 
gang.  

2 DB 10 min. 

Kontaktforældremøde 

Status på planlægning af møde for kontaktforældre 

-D. 11. juni 2024, vil vi gerne invitere kontaktforældre og dem, der 

kunne være interesserede i at være det over til en snak om den gode 

kontaktforældrerolle. Ledelsen vil gerne stå for det arrangement.  

-Det vil være en god idé at få nuværende kontaktforældre og/eller 

personale til at fortælle om gode oplevelser 

Ledelsen sender invitationen ud på Aula samt orientering i 

nyhedsbrevene i april og maj. Mette vil gerne lave design på 

invitationen.  

3 OD 10 min. 

Forretningsorden for skolebestyrelser 

Orientering om forretningsorden for skolebestyrelser i Ishøj 

Kommune samt efterfølgende drøftelse 

- Der er ikke noget lovmæssigt krav om en forretningsordning.  

Jilali sender inspirationsmateriale til René, som sender det videre 

til den øvrige bestyrelse. 

4 B 5 min. 

Suppleringsvalg 

Orientering og afklaring vedr. suppleringsvalg til skolebestyrelsen 

- Der er ikke kommet nye kandidater 

På kontaktforældremødet og kommende forældremøder kan der 

gøres lidt reklame og så lave et nyt suppleringsvalg efter 

sommerferien. 

5 OD 25 min. 

Skoleårets planlægning 2024/2025 

Orientering og drøftelse af diverse forhold vedr. skoleårets 

planlægning, herunder timetalsplan, skoleplan, etc. 

- Fagfordelingen er små småt gået i gang, og det skaber en særlig 

stemning blandt personalet. 

Forud for hvert skoleår formuleres der en skoleplan, som 

kvalificeres af TR og personalet.  

Fokusområder:  

- Faglige indsatser som to-voksenordning, fokus på dansk, 

matematik og naturfagsområderne. Faglige styregrupper til at følge 

op på indsatserne.  

- Stærke fællesskaber som er en politisk strategi. 

- Morgenmadsklub som pædagogisk indsats. 

- Vi kommer også til at forholde os til det nye folkeskoleudspil, 

som bl.a. skaber fokus på teknologiforståelse, som også er en 



kommunal indsats. (Udspillet træder først for alvor i kraft i 

skoleåret 25/26) 

- Spørgsmål: 

- Er der fokus på vikarer? Kort drøftelse om kvalitetssikring af 

vikartimerne.  

- Er modtagerklasserne også omfattet skoleplanen? Den omfatter 

hele skolen, men man arbejder også lidt anderledes i m-klasserne, 

samtidig med der er stort fokus på stærke fællesskaber og 

udslusning i almen-klasserne. Derudover er der et kommunalt 

fokus på m-klasserne. 

6 O 15 min. 

Orientering om: 
- Økonomi 
- Budgetår 2024 ser udmærket år. Skoleåret 24/25 vil 

der være en væsentlig forøgelse af lønudgifter i 
omegnen af 1.2 mio., som skal indregnes i vores 
ressourceudmelding. Som det ser ud nu, er der ikke 
taget højde for den merudgift.  

- Personale 
- Ansættelsesforløb ift. viceskolelederstillingen har kørt. 

Janne er ansat 
- Stillingsopslag til en barselsvikar i 0C er oppe nu.  
- Der er en praktisk medhjælper, der stopper til sommer, 

da eleven efter ferien skal videre på gymnasiet.  
- Sygefravær 
- Vi har en sygemelding, som forventes tilbage medio maj 
- En anden sygemelding er overgået til HR 
- Vi vil gerne have en systematisk tilgang til sygefravær, 

hvor fraværet kigges igennem en gang om måneden. 
Hensigten er at have et godt overblik og invitere til 
samtaler for at få talt om, om der er noget vi kan hjælpe 
med. 

- Vi vil gerne værne om dem, der er syge, og samtidig vil 
vi også gerne passe på dem, der ikke er det. De 
”langtidsholdbare”.  
 

7 B 5 min. 

Punkter til kommende møder: 

Sproglig adfærd blandt eleverne 

Evaluering af Ishøj-pay 

Forretningsorden 

Planlægning af møderække 

O = Orientering    D = Debat    B = Beslutning    H = Høring    U = Udtalelse 

Møderække 2023/2024:  11/10, 7/12, 29/1, 12/3, 24/4, 20/6 

 

Referatet er godkendt 24/4-24 


